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MUISTIO

Aihe: Työvaliokunnan kokous
Aika: 27.01.2015 klo 18.00 – 20.30
Paikka: ABC Palokka, Palokanorsi 10, 40270 PALOKKA

1. Kokouksen avaus 

DG Kyösti avasi kokouksen CS Tuomolle osoitettujen synttärionnittelujen 
jälkeen.

2. Osanottajien toteaminen 

DG Kyösti Mikkonen, 1. VDG Jorma Tuhkanen, 2. VDG Kari Edelmann, 
IPDG Jari Rytkönen, CT Mikko Kauranen, GLT Veikko Kotolahti, Apj:t Veli-
Matti Porkka, Tarja Parta, Pekka Riihimäki ja Jonny Paananen sekä lpj Harri 
Väisänen ja CS Tuomo Kilpinen.

3. Jäsentilanne 

DG Kyösti ja IPDG Jari kertoivat ajantasaisesta jäsentilanteesta seuraavasti:
G-piiri – 27 ja MD 107 -133 sekä esimerkiksi L-piiri + 30 leijonaa.

4. Aluejohtajien katsaukset 

Alueenpuheenjohtajat kertoivat alueidensa klubien näkymistä ja ilahduttavan 
monessa klubissa on klubitoiminnan jatkon turvaamiseksi aloitettu 
strategiatyötä. Esimerkkeinä LC Joutsa ja LC Jämsänseutu seniorileijonien 
vetämänä.

Syksyn aluefoorumeissa on luotu toimintamalleja, joiden pohjalta 
valmistaudutaan nyt helmikuun aluefoorumeihin.

5. Seuraavan Piirihallituksen esityslista

Piirihallituksen kokous kaipaa lisäykset seuraavasti:

Taloustilanne

Kauden 2013-2014 toimintakertomus ja tilinpäätös

Kauden 2015-2016 piirihallituksen valmistelu

Toimintasuunnitelma ja talousarvio kaudelle 2015-2016

Piirikuvernööriehdokkaat piirikokoukseen 2015
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Vuoden 2016 piirikokouspaikka

Hakemuksen ovat lähettäneet Pihtiputaan klubit (LC Pihtipudas, LC 
Pihtipudas/Emmit) yhteishakemuksena.

Vuoden 2017 vuosikokouspaikka

Hakemus tulossa Viitasaarelta (CS:n huomautus)

6. Piirin vuosikokouksen koulutukset

GLT Veikko kertoi, että piirikokouksessa klubivirkailijoiden kouluttajina toimii 
asiansa osaavat kokeneet leijonat. Kaikki muut saavat koulutuksen 
perinteiseen tapaan paitsi klubisihteerit.

7. Sihteerikoulutukset 

 VCC Jari Rytkönen kertoi, että klubien raportointi siirtyy tulevan kauden 
alussa LCI:n MyLCI -järjestelmään. Näin ollen klubien sihteerit koulutetaan 
alueittain erillisissä pitempikestoisissa koulutustilaisuuksissa huhti- 
toukokuussa, kunhan sihteerien kouluttajat on ensikisi löydetty ja heidät 

 koulutettu.

8. Seuraavan piirihallituksen kokoamistilanne

 DG Kyösti ja 1. VDG Jorma kertoivat, että tulevan kauden piirihallituksen 
kokoaminen on perinteisellä mallilla. 2. VDG-ehdokasta ei ole ilmaantunut ja 
kaksi toimikuntapuheenjohtajaa puuttuu. Lohkonpuheenjohtajia puuttuu 
sitten enemmän.

9. 2. Varapiirikuvernööriehdokas/kaat? 

 Todettiin, että ei ole vielä hakemuksia tullut. DG:llä on yksi “ehkä”. 
Hakuaikaa jatkettiin 8.2.2015 saakka, jotta aihe voidaan käsitellä seuraavan 
päivän piirihallituksessa.

10.Piirin rahatilanne 

 CT Mikko kertoi, että piirirahaa on jäljellä 500 euroa. Muuten tilanne 
hallinnassa. Kaikki maksut maksettu, jotka on ollut tiedossa.

11. Uusien klubien perustaminen 

 DG Kyösti kertoi kartoittaneensa tarkkaan ja laatineensä alueellisen 
asukasmäärä ja lionsjäsentilaston, jonka pohjalta on tehty alustavia uusien 
klubien perustamissuunnitelmia.

Todennäköisimmät uudet klubit ovat joko nais- tai yhtenäisklubeja. 

http://e-district.org/sites/107g


http://e-district.org/sites/107g
Uudistamalla lisää elinvoimaa

Lions Clubs International
Piiri 107-G, Suomi

Piirikuvernööri, DG 2014-2015 Kyösti Mikkonen, LC Muurame
GSM 050 593 8320 E-Mail: kyosti.mikkonen@lions.fi

Klubin alullesaanti on monesta asiasta kiinni. Joskus riittää kun alueelle on 
muuttanut entinen tai nykyinen leijona. Joskus innokas paikallinen leijona 
innostaa naisia mukaan palvelutoimintaan.

Kunkin leijonajohtajan tulisi omalla panoksellaan miettiä ja selvittää 
mahdollisuuksia uusien klubien suhteen.

12. Klubeilta perittävät maksut

 Päätettiin, että piirikuvernööri nelikko mietti yhdessä missä muodossa 
jatkossa klubeilta peritään LCIF-, nuorisoleiri-, Metsoleijona- ja muita 
mahdollisia maksuja. Ja missä muodossa ne esitellään klubeille – 
erillispäätöksenä ja piirihallituksen esityksenä piirikokouksessa vai 
ainoastaan talousarviolukuina.

13. Kokouksen päättäminen 

Piirikuvernööri Kyösti päätti kokouksen klo 20.30

Muistiin kirjasi

Tuomo Kilpinen, CS
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